
Referat 09.12.21 

Møte i FAU for Rå skole 08.12.21 
 

Sted og tidspunkt: Digitalt møte på Teams, 18:00-19:00 

Deltakere: Christina (8A), Elisabeth Hansen, Maja Furuset, Gry Sæterdal, Bjarte Bergesen, 

Helene Muri, Hilde, Ingeborg Cecilie, Marianne Ingebrigtsen, Kari Merete Nilsen, Lene, Lene 

Charlotte, Ronny Mortensen, Mathias Træland, Kjetil Hopen 

Agenda: 

Godkjenning av møteinnkalling og referat: ok 

18.21 

Informasjon fra rektor 

Nytt om skolen: 

 Situasjon Covid 19. 

Smittesituasjonen tar mye av aktiviteten til skolen. Etter lang tid uten smitte er det er dukket opp 
flere koronatilfeller på Rå. Per dagsdato er det smitte i fire klasser på 8. trinn og et på både 9. og 10. 
trinn. Skolen forholder seg til FHI sine regler for karantene. Mye omlegging og avlysning av planer. 
Rå er rigget for omlegging.   

 Sertifisering av Rå som dysleksivennlig skole. 

Verifisering i høst har avdekket at det trengs litt mer jobbing før sertifiseringen. Skolen er blitt lovet 
å bli sertifiser til sommeren. Mange nye digitale hjelpemidler som skolen ønsker tid på å evaluere 
kvaliteten på.   

 Rutiner når Chromebook og google kontoene ikke virker. 

Elever har opplevd utstenging fra Chromebook. Skolen jobber opp mot Bergen kommune med å få 
ordnet opp i utfordringene. 

 Status utbygging av Rå skole 

Ikke noe nytt om utbyggingen til Rå Skole. 

19.21 Kvalitetsoppfølgingsmøte 
Det fysisk kurs som FAU skulle delta på ble av lyst pga smittesituasjonen. Kommunen har laget video 
av kurset som rektor har sendt til FAU.  

FAU ønsker at hvert trinn er representert på kvalitetsoppfølgingsmøtet. FAU oppfordrer at alle i 
styret å ser videoen før neste møte. 

20.21 Klubb Råjale 

 Nye medlemmer: Kjetil Hope og Gry Sæterdal 
 



 Aktivitet fremover 

Det vil være ulike aktiviteter på Klubb Råjale for elevene: film i storsal, dataspill,servering av mat osv. 
Det er viktig at FAU Rå klarer å stille med fire vakter på vært arrangement. Det rulleres mellom 
trinnene hvem som har ansvar for å stille med vakter.  
Ingeborg: For å øke elevoppsluttning om klubb Råjale trengs mer info til foreldre om hva Klubb 
Råjale er. Klubben er tenkt som en hjelp til overgang fra ungdomsskole til videregående. 
Arrangementet er helt rusfritt.  

21.21 

Evaluering av elevkveldene: 

8. trinn: Mange voksne der noen ble sendt hjem. Det var rolig inne og utenfor. Elevene likte å tegne 
på dukene i kafeen. Det var fin aktivitet i discoen. Det kom ca 80 elever 

9.trinn: Mange foreldre som stilte som vakter. Noen elever oppdaget at gymsalen var åpen og gikk 
inn.  Ellers rolig. Det kom ca 50 elever. 

10. trinn: Kjetil stor forskjell fra før korona. Mer aktiviteter som elevene kunne delta i. Kun 26 elever 
som kom.  

FAU ønsker å lage nye elevkvelder på våren. 

Fokus ved nye elevkvelder å få til flere aktiviteter for å unngå at elever opplever seg utestengt. 

Det ønskes at det forfattes et skriv til foreldre med info om: klubb Råjale, elevkvelder, trafikk farlige 
situasjoner og Facebook siden til FAU. Elvene i faget Media og kommunikasjon kan med fordel 
involveres. FAU håper at rektor kan sende skrivet direkte til foreldrene.  

 

22.21 Oppfølgings og orienteringssaker 

 Skoleball 10 klasse: Komiteen har egne møter. 
 Rusboligere i Steinsvikkroken: ikke noe nytt 
 Foreldremøte: utsatt på grunn av smittesituasjonen 
 Trafikalt grunnkurs: informasjon sendt ut til deltakerne og leges ut på FAU sin Facebook side. 

24.21 Valg av ny representanter til Natteravnene  

Kari Merete Nilsen, Elisabeth Hansen og Christine 8A. 

Eventuelt 

-Gry Sæterdal: FAU burde engasjert seg i det nye ungdomshuset på Lagunen, for å sikre at elevene 
kan få mer deltakelse. Kjetil: egen sak på neste møte, Gry sender mail med info.  

- Prøver å få til annethvert møte digitalt, selv når smittesituasjonen bedrer seg. Det mer fleksibelt, 
for opp effektivitet og lett å dele dokumenter på digitale møter.  

 

Neste møtet: 5. januar, kl 18:00 

Referent Lene Søvik 


